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Schriftelijke reactie toezegging 
 
Raad/commissie Doarp, Stêd en Omkriten 
 
Toezegging gedaan op 12 september 2023 
 
Onderwerp Bodemsanering terrein buitendienst Bolsward 
 
Portefeuillehouder Michel Rietman 
 
 
Omschrijving toezegging 
N.a.v. agendapunt 8, Bestuursrapportage april, mei, juni 2023, wordt toegezegd een toelichting te 
geven op de € 1.800.000 voor de bodemsanering terrein buitendienst Bolsward 
 
Datum schriftelijke reactie 
20 september 2023 
 
Schriftelijke reactie 
De kosten van de bodemsanering terrein buitendienst Bolsward is geen tegenvaller. Al in het 
raadsvoorstel van 22 december 2022 is rekening gehouden met een benodigd bedrag voor 
bodemsanering van € 1.800.000. Zie hiervoor punt F op pagina 3, waar de bodemsanering genoemd 
wordt onder punt a. 
 
Uit dit overzicht blijkt ook dat de totale investering afgerond € 32 miljoen is. Deze investering 
bestaat uit twee delen: Een bedrag voor de bouw buitendienst + benodigde aanpassingen 
milieustraat en een bedrag voor de bodemsanering. 
 
Het zijn twee bedragen, omdat op het ene deel (bouw + aanpassingen) afgeschreven kan worden. 
Dat leidt tot een kapitaallast. De nog ontbrekende kapitaallast van dit deel is definitief beschikbaar 
gesteld in de raadsvergadering van 2 februari 2023, als onderdeel van de Actualisatie van de 
Programmabegroting 2023. Aangezien de inhoudelijke besluitvorming al had plaatsgevonden via het 
raadsvoorstel van 22 december, was deze definitieve beschikbaarstelling min of meer een 
administratieve formaliteit. 
 
Het tweede bedrag betreft de bodemsanering, De kosten van bodemsanering kunnen niet 
geactiveerd worden (want er is geen activum om op af te schrijven). Hier is dus geen sprake van 
kapitaallasten. Vandaar dat deze kosten in één keer genomen moeten worden, ten laste van de 
Algemene Reserve. Dit is ook zo toegelicht onder punt G op pagina 4 van het raadsvoorstel van 
22 december. 
 
Ook de definitieve beschikbaarstelling van dit bedrag had net als de bouwkosten administratief 
meegenomen moeten worden in het voorstel van 2 februari. Abusievelijk is dat niet gedaan. Omdat 
de raad via het raadsvoorstel van 22 december inhoudelijk wel akkoord is gegaan, maar er nu 
formeel geen middelen beschikbaar zijn gesteld, herstellen we dat via deze bestuursrapportage.  
 
Dit was niet nodig geweest wanneer het zoals bedoeld wel was meegenomen in het voorstel van 
2 februari. Het zijn dus geen extra kosten en het is geen onvoorziene tegenvaller ten opzichte van 
het raadsvoorstel van 22 december. 
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